
234 - XXXII sesja Rady Miejskiej, 30.11.2016 

Interpelujący radny: Wojciech Lewenstam 

Radny nawiązał do wywiadu, w którym Prezydent Miasta stwierdził, że ma problem w związku z 

programem 500+ i rezygnacjami z pracy. Radny zapytał, jaka jest skala tego problemu i których 
wydziałów to dotyczy. 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/25842.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/24.html





